
Kommunaludvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 9. marts 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Med henvisning til artikel på Jyllands-Postens forside den 23. februar 2015
om udviklingen i antal folkeskoleelever i klasser med over 24 elever bedes mi-
nisteren redegøre for, hvorfor antallet af elever i klasserne stiger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V) og Rosa Lund (EL).

På udvalgets vegne

Helle Løvgreen Mølvig
formand
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